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Ellen Hondelink

Van: Griffie Zevenaar
Aan: Griffie Zevenaar
Onderwerp: FW: aanslag O.Z.B.

Van:  
Verzonden: donderdag 29 augustus 2019 17:37 
Aan: Griffie Zevenaar 
Onderwerp: aanslag O.Z.B. 
 
t.a.v.: leden van de Gemeenteraad 

 

Geachte Dames en Heren, 

 

Ik zal u de totale gang van zaken besparen maar wil toch het volgende aan u kwijt. 

 

Bij het verschijnen van de aanslagen Gemeentelijke heffingen ontbreekt bij mij een regel voor de O.Z.B. Na enig heen en 

weer gebel zijn we er na 14 dagen uit. Men wenst mijn woning te herwaarderen. Dit herwaarderen gebeurd op 21 maart. 

 

Tot mijn grote ongenoegen heb ik tot op heden nog geen aanslag ontvangen. 

 

Mijn opmerkingen hierover: 

1.  Waarom wordt ik als burger niet op voorhand ingelicht over de plannen tot herwaardering, waarom is het mijn angst 

om in de problemen te komen die ervoor zorgt dat ik de Gemeente ga bellen?  

2. Waarom duurt het meer dan 5 maanden om een herwaardering ( waarbij nog niet eens de juistheid van die 

herwaardering ter discussie staat) om te zetten naar een A4 tje met wat tekst? 

3. Uit pure wanhoop ben ik maar vast wat gaan betalen. Dit wordt niet gewaardeerd. Zonder aanslag kunnen we geen 

geld verboeken. 

4. Een mail aan de wethouder levert op dat hij de affaire doorgezet heeft aan de betreffende  afdeling. Iemand van die 

afdeling belt mij en begint direct te jij-en en jou-en. 

 

Ben altijd in de veronderstelling geweest dat het ambtenarencorps er in eerste instantie is ten dienste van de burger. In 

Zevenaar heeft men daar kennelijk een andere kijk op. 

 

Ieder van u die het hele verhaal wenst te kennen mail ik graag een kopie van de klacht die ik inmiddels hierover heb 

ingediend. 

 

Vriendelijke groet, 

 

 

Naam, adres en contactgegevens zijn op te vragen bij de griffie 


